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Trafikudvalget har i brev af 26. august 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
1609 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1609:

"Ministeren bedes kommentere de forhold, som Finn Amundsen, Hillerød,
omtaler i sin henvendelse (TRU alm. del - bilag 435) vedr. bustransport i
anledning af sporlukningen Svanemøllen-Hillerød."

Svar:

Forøget tidsforbrug og andre gener i forbindelse med sporlukninger er meget 
beklageligt, men ofte svært helt at undgå i forbindelse med et større sporarbej-
de.

Når det så er sagt, så mener jeg også, at der har været alt for mange gener for 
passagererne i forbindelse med de indsatte togbusser i anledning af sporluk-
ningen mellem Svanemøllen-Hillerød. 

Allerede i sidste måned bad jeg DSB om en redegørelse, hvori DSB blandt andet 
forholder sig til den manglende kapacitet i togbusserne. I redegørelsen oplyser 
DSB til mig, at de hele tiden arbejder på at minimere de negative konsekvenser 
af sporlukningen, og at de løbende har en dialog med busleverandørerne om 
regulering af busdriften. Dette forventer jeg, at DSB lever op til. 

Jeg har endvidere understreget over for DSB, at de bør tage kritikken af tog-
busserne til efterretning og generelt lære af sommerens mange uheldige episo-
der i forbindelse med sporlukningen Svanemøllen-Hillerød.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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